
Diemen, 18 mei 2021

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen

Geacht college,

Van  vrijwilligers in park Spoorzicht hebben we nadere informatie verkregen over de ongebruikelijk hoge 
waterstand.  Het waterpeil in het park staat op dit moment ruim 10 cm hoger dan in de omringende sloten.  
Ook bij waterberging hoeft dat niet; het is geen drinkwatervoorraad. Alhoewel Spoorzicht een nat bos is, is 
de hoeveelheid regenwater dit voorjaar zo groot dat het niet op tijd kan weglopen of verdampen. Teveel 
water kan leiden tot schade aan wortels en bomen en mogelijk in de toekomst tot een heel ander soort bos. 
Nu al moet per jaar veel zand opgebracht worden om paden te blijven verhogen, zodat ze niet drassig 
worden.  Bij een recent bezoek hebben we kunnen vaststellen dat de hoge waterstand de toegankelijkheid 
van het park bemoeilijkt.  Onze fractie is er voor om de toegankelijkheid van park Spoorzicht, ook voor 
ouderen en mindervaliden, te vergroten. 

Gelet op de fasering van park Spoorzicht door uw college naar later in de tijd, verwachten we dat dit voor 
bezoekers,  natuur  en hittestress belangrijke park er op korte termijn niet op vooruit gaat, en mogelijk zelfs 
achteruit.  In de Waterwet is een doelmatige inzameling en verwerking van overtollig hemel- en grondwater 
opgedragen aan de gemeente.  In het memo ‘Behoefte aan fasering diverse projecten’ van 10 november 
2020 geeft u bij park Spoorzicht aan dat er geen relatie meer is met de aanleg van de Spooronderdoorgang. 
Er hoeft dus  -volgens ons-  niet gewacht te worden tot dit project gereed is. 

Vandaar dat onze fractie u de volgende schriftelijke vragen stelt:

1. Bent u op de hoogte van de ongebruikelijk hoge waterstand in park Spoorzicht?
2. Wie is verantwoordelijk voor het waterbeheer in het park en de omliggende sloten? 
3. Vallen het park en de sloten onder het Handboek Onderhoud Oppervlaktewater dat waterschap AGV 

met alle inliggende gemeenten heeft afgesloten?
4. Zijn er adviezen of bemoeienis van AGV met het waterbeheer in het park en de sloot?  Wanneer 

heeft er voor het laatst een schouw plaatsgevonden en is er voor het laatst gebaggerd?
5. Is er meer bekend over de rol van het grondwater en eventueel kwelwater bij de hoge waterstand?
6. Wie is er verantwoordelijk voor handhaving en optreden tegen het lozen of dumpen van stoffen in 

de sloot? (tijdens ons bezoek gooiden mensen vanuit een tuin aarde en mest in de sloot)
7. Wat kunt u op korte termijn doen om de wateroverlast te beperken?  Wat vindt u van de suggestie 

om 1 of 2 sluisjes aan te brengen?  Zijn er andere oplossingen mogelijk?
8. Wilt u uw beslissing om de planvorming over park Spoorzicht te faseren heroverwegen, en de 

inrichting en toegankelijkheid met voortvarendheid aanpakken?

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


